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Pkt.nr: 71
Journalnr : 00.01008 B.lbnr. 22722

Sagsbehandler : GM Sagsid/lbnr. 6247 Fdm. irJ*-

ÅRSREGNSKAB 1995

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Økonomisk afdeling fremsender årsregnskab 1995 til godkendelse 
samt overgivelse til revision.

Der var i budgettet for 1995 indregnet en forøgelse af kassebe
holdningen på 1.956 mio. kr., samt en låneoptagelse på 15.3 mio. 
kr. Med baggrund i udskydelsen af færdiggørelse af projekter på 
spildevandsområdet besluttede byrådet at udskyde låntagningen til 
ultimo 1995. Samtidig begrænsedes låntagningen til 9.178 mio. kr. 
i 1995.

Som følge af den formindskede låntagning og en ekstraordinær for
øgelse af kommunens finansforskydninger udviser regnskabsresulta
tet 1995 et forbrug af likvide midler på 3.654 mio. kr.

Jægerspris kommunes likvide beholdning udgør ved udgangen af 1995 
ialt 6.792 mio. kr. - heraf udgør obligationsbeholdningen 1.680 
mio. kr.

Regnskabsberetning 1995 vedlægges dagsordenen som bilag. 

Indstilling:

Regnskabet indstilles til byrådets godkendelse.

BESLUTNING:

Jr. nr.: _  

Besvaret:
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Pkt.nr: 72
Journalnr.... : 03.02.00 B.lbnr. 22718

Sagsbehandler : JK Sagsid/lbnr. 6244 Fdm.

REGNSKAB 1994/1995 JÆGERSPRIS BOLIGSELSKAB

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Dansk Boligselskab fremsender med skivelse dateret 6. marts 1996 
regnskab 1994/1995 vedr. Jægerspris Boligselskab.

Regnskaberne er godkendt af selskabets bestyrelse samt afdelings
bestyrelserne .

Endvidere fremsendes til orientering budgetter for 1996/97 samt 
budgetter for 1995/96 med eventuelle ændringer, som følge af en 
budgetrevision.

Indstilling:

Regnskaberne for 1994/95 vedr. Jægerspris Boligselskab indstilles 
til godkendelse.

BESLUTNING:

Jr. nr.: _______
Besvaret:______

,;i-



JÆGERSPRIS KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Dato
09.04.96

Side
5

Journalnr.... : 00.01002 B.lbnr. 22715

Sagsbehandler : GM Sagsid/lbnr. 6243
\

EGNSMUSEET FÆRGEGÅRDEN - KVARTALSRAPPORT

Pkt.nr: 73

Fdm. init.

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Egnsmuseet Færgegården fremsender kvartalsrapport pr. 31.12.95. 
Opgørelsen udviser et driftsresultat på udgiftssiden på 2.373.503 
kr. og på indtægtssiden 2.382.129 kr. Regnskabet for 1995 udviser 
hermed et overskud på 8.626 kr.

Økonomisk afdeling, den 27.03.96.

Kvartalsrapporten indstilles taget til efterretning.

Jr. nr.: m___ ______
Besvaret: _ _ _ _ _  

Bagen til:
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Journalnr.... : 00.01010 B.lbnr. 21264

Sagsbehandler : BD Sagsid/lbnr. 5977

BUDGETUDMELDINGER

Pkt.nr: 74

Økonomi;

Sagsfremstilling;

Til budgetlægningen er der i de seneste år kommet drifts- og an
lægsønsker fra såvel det decentrale område som administrationen.

Efter budgetvedtagelsen har det været praksis at indkalde de an
visningsberettigede til et orienteringsmøde om budgettets indhold 
og konsekvenser.

Lederne fra de decentrale områder har bedt om politiske udmeldin
ger om, hvorvidt deres ønsker blev medtaget ved næste års bud
getforhandling eller om ønskerne ikke skulle fremsættes påny.

Børne- og kulturudvalget har på sit møde den 22.02.96 drøftet 
udmeldinger til de decentrale områder (bilag vedlægges).

Udvalget besluttede at fremsende forslagene til Økonomiudvalget.

Administrationen anbefaler overfor Økonomiudvalget.

1. De øvrige stående udvalg udarbejder besvarelse til budgetudmel
dinger til de decentrale områder således at disse kan forelæg
ges Økonomiudvalget på mødet i april 1996.

2. Samtlige budgetønsker fra tidligere budgetår skal ikke indgå i 
de fremtidige budgetforhandlinger.

ØK har behandlet sacren den 11.03.96. nr, 51. t}\\ nr.;

Pkt. 1 + 2  blev godkendt. 

Administrationen den 1. april 1996.

Besvaret: 

Saqen til:

Socialudvalget fremsender forslag til budgetudmeldinger, 
vedlægges.

a y _____

Forslag

Børne- og kulturudvalget fremsender forslag til budgetudmeldinger. 
Forslag vedlægges.

Teknik- og miljøudvalget bemærker, at de under udvalget hørende 
budgetoplæg udarbejdes "centralt" i teknisk forvaltning, 
decentrale udmeldinger er derfor ikke aktuelle.

Udvalget tager til efterretning at budgetønsker fra tidligere år 
ikke skal indgå i de fremtidige budgetår.
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Pkt.nr: 75
Journalnr.... : 13.03.01 B.lbnr. 22720

Sagsbehandler : JK Sagsid/lbnr. 6245

JÆGERSPRIS KRAFTVARME - ANSØGN. OM KOMMUNEGARANTI

Økonomi; Kommunegarnati på ialt 6.6 mio. kr.

Sacrs fremstilling:

Jægerspris Kraftvarme ansøger ved skrivelse af 21. marts 1996 om 
udvidelse af kommunegaranti på følgende:

1. Udvidelse af kommunegaranti på 3.000.000,- kr. til fjernvarme- 
projektet generelt. Lånet optages om 20-årigt indekslån.

2. Udvidelse af kommunegaranti på 3.600.000,- kr. til finansiering 
af Jægerspris kommunes udgifter til konvertering samt CTS-sty
ring. Lånet optages som 5-årigt indekslån. (Jvf. byrådsbeslut
ning d. 20. februar 1996).

Afdragsprofil på begge lån ligger i sagen.

Vedr. pkt. 1 anfører Jægerspris Kraftvarme, at årsagen til en 
udvidelse på 3.0 mio. kr. er, at der ialt har været 185 flere 
tilmeldinger til fjernvarme end budgetteret. Heraf vedrører 60 
tilmeldinger konvertering fra el til fjernvarme.

Indstilling:

Det indstilles, at Jægerspris kommune meddeler udvidelse af 
kommunegaranti på i alt 6.6 mio. kr..
Den samlede kommunegaranti til Jægerspris Kraftvarme udgør 
herefter i alt 111.7 mio. kr.

Jr. nr.: __ 

Besvaret: 

Sagen til: / V
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Pkt.nr: 76
Journalnr.... : 81.00.00 B.lbnr. 20977

Sagsbehandler : CGP Sagsid/lbnr. 5927 Fdm.

VELFÆRDSFORANSTALTNINGER VED SKIFTENDE ARBEJDSSTEDER

init.

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Efter indgåelse af ny overenskomst på det offentlige område er der 
ikke længere mulighed for at udbetale '‘skurpenge" til medarbejdere 
med skiftende arbejdsteder. Kommunen skal herefter i stedet anvise 
velfærdsforanstaltninger i henhold til bestemmelser om "arbejds
stedets indretning".

Det vil i praksis sige, at personale som ikke har fast arbejdsted, 
i forbindelse med frokost m.v. skal have adgang til spiserum, 
håndvask og toilet. Har den ansatte ikke fast "stilleplads" skal 
der tillige være bademulighed og skabe.

Kommunen kan leve op til disse krav enten ved at stille skurvogn 
til rådighed eller ved at anvise egnede lokaler på forskellige 
lokaliteter i kommunen. Der kan eksempelvis anvises rum på skoler, 
idrætshaller etc.

HNG, Hovedstadsregionens Naturgas I/S, har samme problem i forhold 
til selskabets servicemontører, og anmoder i brev af 25. sept. 95 
medlemskommunerne om at give HNG's personale adgang til egnede 
faciliteter.

Indstilling;

Det anbefales, at i det omfang det er hensigtsmæssigt tilveje
bringes mulighed for at anvise velfærdsfaciliteter i decentralt 
placerede kommunale bygninger.

Det meddeles HNG, at kommunen er positiv overfor at stille facili
teter til rådighed i det omfang det kan ske uden væsentlig ulempe 
for kommunen og kommunens eget personale.

TU har behandlet sagen den 02.11.95. nr, 251.

Indstillingen tiltrædes i forhold til byrådet.

HNG anvises i videst mulig udstrækning plads på materielgården. 

Teknisk forvaltning den 19.02.96.

For så vidt angår en række arbejdssituationer, specielt asfaltar
bejder og vedligeholdelse af vandløb, vil det være mest hensigts
mæssigt at opfylde overenskomstens bestemmelser ved benyttelse af 
skurvogn.

Efter besigtigelse af materiel fra andre kommuner er der indhentet 
tilbud på skurvogn fra firmaet Ejvind Sørensen & Co.. Dette firma 
kan levere en vogn med de nødvendige faciliteter for kr. 103.300.
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Det vurderes, at den daglige tidsmæssige fordel ved brug af trans
portabel skurvogn kan forrente og afskrive investeringer på 3 år.

Kommunernes udgifter i forbindelse med de ændrede skurvognsregler 
er iflg. Kommunernes Landsforening kompenseret i forbindelse med 
tildeling af bloktilskud. Finanseringer af udgifterne er således 
en udvidelse i forhold til det hidtidige budget.

Indstilling:

Det indstilles, at køb af let skurvogn godkendes, og at sagen 
fremsendes til økonomiudvalget med henblik på tillægsbevilling til 
dækning af udgiften ved indkøb af vognen.

TU har behandlet sagen den 29.02.96, nr. 50.

Der indhentes et leasingtilbud, hvorefter sagen fremsendes til 
økonomiudvalget for endelig godkendelse.

Teknisk forvaltning:

Leverandøren af vognen fremsender den 6. marts tilbud om leasing 
af vognen. Det sker via Leasingselskabet Durus finans A/S.

Prisen er stort set ens, hvadenten der vælges fast eller variabel 
rente og udgør:

24 måneder 4.790 kr. pr. måned (ialt kr. 114.960)
36 måneder 3.360 kr. pr. måned (ialt kr. 120.960)

Ved leasingperiodens udløb vil der være en restfinansiering på kr. 
ca. 2.000,-.

Indstilling;

Det indstilles, at indkøbet fremsendes til økonomiudvalget med 
anbefaling, idet der peges på fast rente over 36 måneder og med 
anbefaling om indarbejdelse i driftbudget for 1997 og 1998.

TU har behandlet sagen den 28.03.96, nr. 87,

Indstillingen tiltrædes.

BESLUTNING:

---- til: D Y
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Journalnr.... : 15.00 B.lbnr. 22689

Sagsbehandler : DK Sagsid/lbnr. 6241

ANSØGNING OM EKSTRAORDINÆRT TILSKUD TIL TEAM 
HORNSHERRED/FREDERIKSSUND

Pkt.nr: 77

Økonomi:

Sagsfremstilling;

Team Hornsherred/Frederikssund er gået ud af 1995 med en gæld på 
kr. 46.000,-. Team Hornsherred/Frederikssund anmoder derfor kom
munerne i samarbejdet om at give et ekstraordinært tilskud på kr 
15.000,- til dækning af denne gæld.

Erhvervs- og beskæftigelsesudvalget har behandlet sagen den 
28,03.96. nr. 23.

Udvalget indstiller til økonomiudvalget at beløbet ydes som 
ekstraordinært tilskud kr. 15.000,-.

Økonomi- og skatteforvaltningen den 29. marts 1996.

Det indstilles, at udgiften finansieres af kontoen for erhvervs- 
og turistpolitik, hvortil der i 1996 er afsat ialt 400.300 kr.
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Journalnr.... s 00.05.00 B.lbnr. 22656

Sagsbehandler : BD Sagsid/lbnr. 6235

ANSØGNING OM TILSKUD TIL BESØG I LUNNER I NORGE

Pkt.nr: 7 8

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Jægerspris Garden ansøger i skrivelse af 21. marts om tilskud til 
tur til Lunner.

Garden er af Lunner skolekorps blevet inviteret til byen den 17. 
maj for at deltage i koncert og optog flere steder i Lunner kommu
ne .

Jægerspris Garden har undersøgt hvad det koster at komme til Lun
ner. Bus fra Jægerspris uden færgebilletter kr. 20.800.,- Færge
billet koster kr. 50,00 pr. person.

Jægerspris Garden har ikke økonomi til dette besøg, men mener det 
vil fremme venskabet mellem orkestrene og samtidig give de unge en 
oplevelse af 17. maj i Norge.

Fællesforvaltningen. 21. marts 1996

Der er på konto for venskabsbyarbejde i 1996 afsat kr. 62.900,- 

Udvalget bedes tage stilling til ansøgningen.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 28.03.96. nr. 42.

Børne- og kulturudvalget godkender, at der ydes et tilskud på 
kr. 15.000,- til det ansøgte formål.

Fællesforvaltningen den 29. marts 1996.

Sagen videresendes til økonomiudvalgets afgørelse, da der skal 
tages stilling til en evt. bevilling af konto for venskabsbysam
arbejde .
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Journalnr.... : 00.05.00 B.lbnr. 22647

Sagsbehandler : BD Sagsid/lbnr. 6226

VEDR. VENSKABSBYARRANGEMENT I LOPPI I FINLAND

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Jægerspris kommunes venskabsby Loppi i Finland har sendt invita
tion til venskabsbytræf den 1. til 4. august.

Loppi foreslår deltagelse af politikere og idrætsudøvere - ialt 14 
- 15 personer.

Loppi ønsker en drøftelse af udveksling af personer og foreninger, 
samt evaluere på samarbejdet i de sidste par år.

Forvaltningen har undersøgt priser på transport til og fra Fin
land.

DSB med tog pr. person 
Rejsetid ca. et døgn 
Ingen fortæring

SAS med fly pr. person 
Rejsetid ca. 3 timer 
Ingen fortæring

Bus transport 
chauffør (kost og logis) 
Færgebilletter 
Rejsetid døgn

1.240, -

2.365,-

20 .000,-
?

Fællesforvaltningen, den 20.3.1996:

Børne - og kulturudvalget bedes tage stilling til: 

om Jægerspris kommune skal deltage i arrangementet 

og i så fald, hvor mange personer, der skal til Loppi. 

samt hvilken rejseform, der skal arbejdes videre med.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 28.03.96. nr, 41.

Børne- og kulturudvalget anbefaler overfor økonomiudvalget, 
at man deltager i venskabsbyarrangementet i Loppi.

Fællesforvaltningen den 29, marts 1996.

Deltagerantal samt rejseform afklares, når der fremkommer 
yderligere oplysninger fra Loppi. Økonomisk overslag kan først 
herefter udarbejdes.
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BESLUTNING:

Jr. nr.: __________

Besvaret: _ _ _ _ _ _ _ _
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Journalnr.... : 00.01007 B.lbnr. 22641

Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 6220

AFSKRIVNING AF RESTANCER 1. KVARTAL 1996

Pkt.nr: 80

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Fra opkrævningskontoret har Fællesforvaltningen modtaget en liste 
på en række personer, der ikke har betalt deres gæld til det 
offentlige (bidrag,boligsikring,bistandshjælp mod tilbagebeta
lingspligt , børnetilskud) .

Opgørelsen, der er udarbejdet af pantefogeden for 1. kvartal af 
1996 udgør 30 restanter, der tilsammen skylder i alt kr. 
846.920,81. Opgørelsen er bilagt sagen.

Pantefogeden indstiller restancerne til afskrivning.

Begrundelserne for at afskrive restancerne er forskellige, men 
den typiske årsag/forklaring er følgende:

- bidrag eftergives, når der ikke er udbetalt forskudsvis i det 
sidste år, og den bidragsskyldige ikke kan betale det skyldige 
beløb uden at komme til at mangle, hvad der må anses for nødven
digt til eget eller familiens underhold.

- der er indgået gældssanering med restanten, og det offentlige 
har mistet muligheden for at få gælden indfordret.

- der er foretaget udlæg hos restanten som intet ejer, der kan 
stilles til sikkerhed for restancen, og der er ingen betalings
evne. Restanten kan ikke betale uden at mangle til eget eller 
familiens underhold.

- restanten har ikke haft betalingsevne, og efter 5 år indtræder 
forældelsesreglen, hvorved kravene forældes. 5 års fristen kan 
ikke forlænges.

- restanten er død og boet er udlagt til dækning af begravel- 
sesomkostninger.

Fællesforvaltningen den 18. marts d.å.

Forvaltningen anbefaler at beløbet på kr. 846.920,81 for 30 re
stanter afskrives og oversendes til økonomiudvalget/byrådet til 
endelig godkendelse.

SU har behandlet sagen den 27,03.96, nr. 25.

Socialudvalget anbefaler, at kr. 846.920,81 for 
afskrives.

Jr. nr.: _ _ _ _ _
Besvaret:________

30 restanter

BESLUTNING:
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Journalnr.... s 00.01007 B.lbnr. 22745

Sagsbehandler : JH Sagsid/lbnr. 6250

AFSKRIVNING AF DAGINSTITUTIONSRESTANCER

Pkt.nr: 81

Økonomi:

Sagsfremstilling:

For 1. kvartal 1996 har pantefogeden udarbejdet en liste over 2
restanter - totalbeløb kr. 7.088,-.

Begrundelsen for at afskrive de 2 restancer er følgende:

- Der er indgået gældsanering med restanten, og det offentlige har 
mistet muligheden for at få gælden indfriet.

- Der er foretaget udlæg hos restanten, som intet ejer, der kan 
stilles til sikkerhed for restancen og der er ingen betalings
evne. Restanten skylder store beløb, hvorfor den ældste restan
ce indstilles afskrevet. Restanten vil til stadighed blive 
kontrolleret for betalingsevne, men p.t. kan restanten ikke 
betale uden at mangle til eget eller familiens underhold.

Skatteafdelingen indstiller beløbet på kr. 7.088,- til afskriv
ning.

BESLUTNING:
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Journalnr.... : 81.01.03 5.lbnr. 22721
Sagsbehandler : JH Sagsid/lbnr. 6246

REDEGØRELSE VEDR. XNCASSO-AFDELINGEN

Pkt.nr: 82

Økonomi;

Sagsfremstilling:
I forbindelse med budgetforliget for 1996 var forligspartierne 
enige om, at der ønskedes en redegørelse vedr. ressourcerne i 
incassoafdelingen.

Pr. i. maj 1995 gik den ene pantefoged på barselsorlov. 
Barselsvikariatet blev besat med den person som havde været i 
incassoafdelingen efter endt elevtid. Denne person har bl.a. 
deltaget i kursus vedr. grundlæggende incasso i Grenå.

Incassoafdelingen har derfor ikke været normeret lavere end den 
vedtagne normering på området - men det fremgår tydeligt af 
sagsmængden, som støt er vokset, at incassoafdelingen pr. 1. maj 
1995 er blevet en person mindre.

Endvidere ses også, at restancerne generelt i 1995 er vokset. 
Byrådet har, efter indstilling fra administrationen, vedtaget at 
anmelde skyldnere af en vis størrelse til RKI. Dette arbejde 
bliver p.t. ikke udført på grund af manglende tid.

I uge 12 blev incassoafdelingen lukket for borgerbetjening for at 
få gang i opfølgningen af sager, der ikke var blevet rørt. Dette 
betød, at der blev taget fat om ca. 350 sager. Alligevel venter 
der ca. 150 sager at blive ekspederet.

Samtidig med at der har været problemer med at nå sagsopfølgnin
gen, er der blevet indført et nyt system i incassoafdelingen som 
hedder KOBRA. Dette betyder mere arbejde med afstemninger og 
konteringer - en tid der fragår selve rykkerproceduren.

En nynormering i incassoafdelingen vil betyde, at der kan blive 
fulgt op på stort set alle restancesager - til gengæld betyder det 
også mere arbejde rent bogholderimæssigt. En ny medarbejder vil 
kunne inddrive restancer, i forhold til nuværende niveau, der 
langt overstiger lønudgiften til medarbejderen. Sagsmængden skøn
nes også over en tid at ville falde til et mere acceptabelt 
niveau.

Hvis der ikke bliver tale om udvidelse af normeringen, vil 
sagsmængden omvendt være stigende og det er svært at forestille 
sig at incassoafdelingen indenfor overskuelig fremtid kan nå et 
acceptabelt niveau for inddrivelse af restancer.

Lønudgiften til en assistent vil på årsbasis være ca. 200.000 kr. 
Lønudgiften vil som ovenfor nævnt være udgiftsneutral.

Det skal foreslåes, at en ny stilling normeres i incassoafdelingen
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med for en periode af 3 år. Herefter tages incassoafdelingens 
arbejdssituation op til overvejelse og der tages endelig stilling 
til om den ekstra normering skal permanentgøres.

Indstilling:

Chefgruppens indstilling vil foreligge til økonomiudvalgets møde.

ni til:
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Journalnr.... : 18.17 B.lbnr. 21374

Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 6007

PRODUKTIONSSKOLE I HORNS HERRED

Pkt.nr: 83

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Inden for de seneste år har der, uafhængigt af hinanden i Jægers- 
pris, Skibby og Bramsnæs kommuner, været arbejdet med planer om 
etablering af produktionsskole. På denne baggrund, samt med ud
gangspunkt i den nye lovgivning for området, er udarbejdet et 
oplæg til fælles produktionsskole for de 3 kommuner. Oplægget 
udsendes med dagsorden.

Oplægget er endnu ikke helt færdigt, idet især stillingtagen til 
produktionsskolens fysiske placering endnu ikke er afklaret. Der 
er heller ikke endelig stillingtagen fra Skibby og Bramsnæs kom
muner.

De økonomiske konsekvenser for Jægerspris kommune er et årligt 
driftstilskud på 250.000 kr. Det økonomiske overslag jfr. op
lægget er på nuværende tidspunkt absolut foreløbigt, idet drifts
udgifternes størrelse hænger klart sammen med de fysiske rammer 
egne bygninger, lejede bygninger, istandssættelse, husleje, ind
skud af diverse materiel fra de involverede kommuner m.v.)

Såfremt den selvejende institution løser lokalesituationen ved et 
eventuelt køb, skal produktionsskolens bestyrelse søge de respek
tive kommuner om en kommunegaranti.

Da ansøgningsfrist for ministeriel godkendelse af projektet er d. 
15. november d.å., har Skibby Kommune indsendt ansøgning om fore
løbig godkendelse af produktionsskolen betinget af, at Jægerspris 
Kommune deltager i samarbejdet. Det er ønskeligt, at Bramsnæs 
Kommune deltager, men ikke en forudsætning for gennemførelsen.

Erhvervs- og beskæftigelsesudvalget d, 2,11, 1995.

Indstilles til videre behandling med henblik på iværksættelse 
snarest.

Fællesforvaltningen den 14. november 1995.

Forvaltningen indstiller:

at Jægerspris Kommune giver Skibby Kommune en principiel god
kendelse af, at der etableres en produktionsskole i samar
bejde med Skibby og Bramsnæs kommuner. Den principielle 
godkendelse gives selvom samarbejdet kun indledes med en af 
nabokommunerne

at udvalget anbefaler, at Jægerspris Kommunes driftstilskud 
fastsættes til 250.000 kr. årligt
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at sagen genoptages, når ministeriets tilsagn foreligger med 
henblik: på videre stillingtagen til vedtægter, egnede loka
ler til produktionsskolen m.v.

Økonomisk afdeling den 22. nov. 1995.
Der er ikke afsat budget til det nævnte projekt.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 23.11.95, 
nr.159,
På mødet blev skoleledergruppens udtalelse af 21. nov. 1995 ud
delt, hvor man indstiller at der vælges en repræsentant fra sko
levæsenet til bestyrelsen.

De 250.000,- kr. kan afholdes indenfor den afsatte budgetramme 
for 1996 til kontanthjælp/beskæftigelse, og skal ske ved omplace
ring .

Lissi Pedersen ønsker en rettelse til bestyrelsessammensætnin
gen, idet repræsentanten fra FTF udgår medens repræsentanten 
fra LO fastholdes.

Børne- og kulturudvalget anbefaler forvaltningens indstilling af 
14. nov. 1995 overfor økonomiudvalget.

SU har behandlet sagen den 28.11.95, nr. 90,
Socialudvalget anbefaler fællesforvaltningens indstilling af 
14/11-95. Driftstilskuddet for 1996 anbefales afholdt indenfor 
den afsatte budgetramme til kontanthjælp/beskæftigelse. Omplace
ring anbefales overfor økonomiudvalget. Socialudvalget ønsker en 
rettelse i bestyrelsessammensætningen, idet udvalget ønsker, at 
repræsentanten fra FTF udgår, mens repræsentationen sker ligeligt 
mellem DA og LO.

ØK har behandlet sagen den 11.12.95, nr. 291.
Økonomiudvalget anbefaler at Jægerspris Kommune meddeler princi
piel godkendelse om etablering af produktionsskole.

Byrådet har behandlet sagen den 19,12,95, nr. 288.
Byrådet godkender økonomiudvalgets anbefaling af 11. dec. 1995. 

Fællesforvaltningen, den 26.2.96.
Byrådet har den 19. december 1995 godkendt principbeslutning om 
etablering af produktionsskole.

Oplægget gik oprindeligt på en skole fælles for Bramsnæs - Skibby 
og Jægerspris Kommuner. Bramsnæs har efterfølgende meddelt, at de 
ikke er interesseret.

Ministeriet har godkendt etablering af produktionsskolen. 

Projektet foreligger nu til endelig beslutning.

Indstilling;
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Vedtægterne godkendes og at der udpeges en repræsentant til be
styrelsen.

Erhvervs- og beskæftigelsesudvalget har behandlet sagen den 
29.02.96, nr. 18.
Vedtægterne bør gennemgåes og tilrettes/opstrammes efter de af 
udvalget påpegede punkter.

Udvalget anbefaler formanden Svend Erik Isakson til repræsentant 
i skolebestyrelsen.

Sagen videresendes til henholdsvis børne- og kulturudvalget og 
socialudvalget.

Fællesforvaltningen den 18.03.96.
Erhvervs- og beskæftigelsesudvalgets indstilling af 29.02.96 
forelægges for socialudvalget.

Vedtægterne samt div. bilag udsendes med dagsorden. 

Afdelingsleder Ester Nielsen er indkaldt til mødet.

SU har behandlet sagen den 27,03.96. nr. 18.
Socialudvalget kan anbefale erhvervs- og beskæftigelsesudval
gets indstilling af 29.02.96 med følgende ændringer:

1) Servicelinien (afsnittet om kantinefunktionen) - man kan 
ikke godkende at produktionsskolen sælger mad ud af huset.

2) Grøn linie - sidste afsnit udgår af oplægget.

3) Bestyrelsessammensætning:

Udover det nævnte antal bestyrelsesmedlemmer, vælges der 
for hvert af medlemmerne en stedfortræder jfr. § 5 stk. 2. 
Formanden for socialudvalget Johnna Hermansen indstilles 
som stedfortræder for Svend Erik Isakson i bestyrelsen.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 28.03.96, nr, 
38.
Børne- og kulturudvalget kan anbefale erhvervs- og beskæfti
gelsesudvalgets indstilling af 29.02.96 med følgende ændrin
ger:

1) Servicelinien (afsnittet om kantinefunktionen) - man kan 
ikke godkende at produktionsskolen sælger mad ud af huset.

2) Grøn linie - sidste afsnit udgår af oplægget.

3) Bestyrelsessammensætning:

Udover det nævnte antal bestyrelsesmedlemmer, vælges der 
for hvert af medlemmerne en stedfortræder jfr. § 5 stk. 2. 
Formanden for socialudvalget Johnna Hermansen indstilles 
som stedfortræder for Svend Erik Isakson i bestyrelsen.
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Besvaret: 

Sagen til:
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Journalnr.... : 82.16.00 B.lbnr. 22655

Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 6234

BRUGSRETSAFTALE FOR FRITIDSKLUBBEN ENGHAVEGÅRD

Pkt.nr: 84

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Fritidsklubben Enghavegård har med forsøgsmidler over folkeop
lysningsloven drevet folkeoplysende virksomhed i form af aktiviter 
som billard, dard, blomsterbinding, madhold, motionshold eet.

Forvaltningen har drøftet med klubben om man efter forsøgspe
rioden ønsker at blive godkendt som en kreds, der kan søge tilskud 
efter folkeoplysningsloven til deres aktiviteter.

Klubben har meddelt, at man fortsat blot ønsker at anvende lo
kalerne til folkeoplysende virksomhed, og har ikke ønske om at 
søge tilskud til aktiviteter til medlemmerne. De ønsker at bevare 
den frie foreningsform uden for mange bindinger.

Klubben har en registreret medlemsliste på 161 medlemmer, og alene 
i tidsrummet mandag-torsdag er der 62 personer, som er tilmeldt en 
aktivitet.

Jr. nr.: . -----------------
Fællesforvaltningen den 21.3.96

Forvaltningen skal indstille til udvalget:
Besvaret: 

Sagen til:

- at fritidsklubben's bestyrelse på Enghavegård får tildelt anvis
ningsretten til de kommunale lokaler (hovedhuset) jfr. brugsrets
aftalens præmisser af 21.3.96

- at kommunen - på lige fod med anden folkeoplysende virksomhed - 
stiller de kommunale lokaler vederlagsfrit til rådighed

- at klubben får en tidsbegrænset aftale for et % år ad gangen i 
tilfælde af, at kommunen ønsker at sælge Kulhusgården (Forvaltnin
gen tildeles kompetancen til at bevilge).

Sagen medtages på det næste møde i folkeoplysningsudvalget, men 
det er børne- og kulturudvalget, der skal tage stilling til, om 
lokalerne kan anvendes til det nævnte formål.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 28.03.96. nr. 40.

Fællesforvaltningens indstilling af 21.03.96 anbefales.

BESLUTNING:
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Journalnr.... : 15.00

Sagsbehandler : DK 

KVOTE/PULJEJOB

B.lbnr. 22351

Sagsid/lbnr. 6178

Pkt.nr: 85

Økonomi i Se senere 

Sagsfremstilling:

Som følge af finanslovsaftalen er der sket lovændringer fra den 
1. januar 1996 i forhold til aktiveringen af ledige dagpenge
modtagere. En af de væsentligste ændringer, med betydning for 
Jægerspris kommune, er konverteringen af dele af jobtræningskvo
ten til puljejobs.

Jægerspris kommune havde for 1996 fået udmeldt 31 jobtrænings- 
pladser, af disse ændres de 11 pladser til puljejobs.

Puljejobs kan etableres indenfor udvalgte offentlige serviceområ
der:

omsorg, natur, miljø og kultur.

Hovedelementerne i jobpuljeordningerne:

1. Ansættelse kan aftales i op til 3 år.
2. Puljejobstillingerne kan besættes af ledige med mere en 

2 års ledighed.

Beskæftigelsesgraden i puljejob skal aftales lokalt mellem kommu
nen og (lokale) repræsentanter for vedkommende forhandlingsberet
tigede organisation.

Hvor kan puljejobs bruges:

Man kunne tænke sig at hjemmehjælpsafdelingen fik tilkendt fx. 6 
jobs, således at disse blev brugt til hovedrengøring hos pensio
nisterne. Dette vil øge servicen fra hjemmehjælpen til de ældre, 
indenfor et område som iøvrigt kan virke presset. Ligeledes vil 
der indenfor institutionsområdet være mulighed for at tilføre 
området ekstra ressourcer. Yderligere forslag modtages.

Økonomi;

I modsætning til jobtræningsordningen, hvor kommunen modtager et 
fast statsligt løntilskud på 45,43 kr. pr. time, financieres 
kommunens lønudgifter til puljejobs med 90% af staten. De reste
rende 10% samt eventuelle udgifter til arbejdsredskaber mv. af
holdes fuldt ud af kommunen.

Erhvervs- og beskæftigelsesudvalget har behandlet sagen den 
29.02.96, nr. 13.

Udvalget anbefaler børne- og ældreområdet, samt peger på turisme.
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Fællesforvaltninqen den 20.03.96.

Der er budgetmæssig dækning til afholdelse af de kommunale udgif
ter på aktiverings- og beskæftigelsesbudgettet.

Økonomisk afdeling:
, > t. ,Udgiften indstilles afholdt inden for den samlede ramme ved

rørende arbejdsmarkedsforanstaltninger.

SU har behandlet sagen den 27.03.96, nr. 19.

Socialudvalget anbefaler, at man etablerer 11 puljejobs, der 
primært anvendes inden for børne- og ældreområdet.

Udvalget ønsker, at man undersøger muligheden for at etablere 
puljejob inden for andre offentlige serviceområder.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 28.03.96, nr.
39.

Børne- og kulturudvalget anbefaler, at man etablerer 11 
puljejobs, der primært anvendes indenfor børne- og ældreområdet.

Udvalget ønsker, at man undersøger muligheden for at etablere 
puljejob indenfor andre offentlige serviceområder.

BESLUTNING:

Sagen til: /5& 3 K .
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Journalnr.... : 16.20.05 B.lbnr. 22638

Sagsbehandler : EN Sagsid/lbnr. 6217

VEDR. ETABLERING AF RYGPROJEKT

Pkt.nr: 86

Økonomi;

Sagsfremstilling:

Flere undersøgelser viser, at fysisk træning i betragtelig grad 
kan være smertelindrende samt hindre, at rygpatienter bliver 
varigt uarbejdsdygtige.

Dagpenge- og revalideringsgruppen har gennem længere tid ønsket at 
kunne tilbyde rygpatienter intensiv rygtræning, og nedsatte derfor en 
arbejdsgruppe bestående af:
Ergoterapeut Merete Rønn Christensen 
Fysioterapeut Liselotte Thomassen 
Sagsbehandler Anne Grete Andersen 
Afdelingsleder Ester Nielsen

som har udarbejdet følgende forslag:

Målgruppe: Sygemeldte der har haft ondt i ryggen i mindst 4 uger og 
ved lægeundersøgelse ikke har fået konstateret specielle rygsygdomme 
som f .eks diskusprolaps.

Formål: Søge at bedre klientens generelle funktionsniveau ved at 
styrke ryggens muskler og bedre smidigheden.

Forløb: Rygtræningen varer 12 uger fordelt på 3 dage ugentligt i 
dagtimerne å 2 timers varighed.

Når klienter sygemeldes pga ryglidelse indhentes statusbedømmelse fra 
egen læge med anbefaling af om klienten helbredsmæssigt vil være 
istand til at modtage og klare den fysiske træning.

Klienten henvises derefter via dagpengekontoret til Klinik for 
fysioterapi, Lejrvej 3, Jægerspris som vil forestå træningen.

Fysioterapien har lejet lokaler i motionscenteret på Askevej 3 x 2  
timer pr. uge, hvor træningen vil foregå.

Økonomi: Prisen andrager kr. 468,50 pr. time pr. hold incl. 
lokaleudgiften.
Derudover kr. 500,00 pr. person som dækker honorar til 
fysioterapeuten for indslusningssamtale + skriftlig 
afslutningsrapport.

Dette giver ved 28 personer en udgift pr. år på kr. 62.000,00.

Vi har planlagt evt. etablering pr. 1/6-96 og udgiften vil herefter 
for 1996 være kr. 36.000,00.

Ydelsen vil blive bevilget via sygesikringslovens § 13.
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Udgiften på de kr. 36.000 i år og kr. 62.000 fremover, foreslås 
afholdt (finansieret) over kontoen for revalidering samt dag
penge .

Fællesforvaltninaen den 21.03.96.

Det indstilles til socialudvalget at, der pr. 1/6-1996 etableres 
intensiv rygtræning som ovenfor nævnt.

Økonomisk afdeling:

Såfremt udviklingen i udgifterne vedrørende revalidering (konto 
501) og sygedagpenge (konto 571) afspejles på nuværende 
tidspunkt, vil der samlet være et overskud på budget 1996, ca. 
kr. 728.000.
Udgiften indstilles afholdt inden for den afsatte ramme.

SU har behandlet sagen den 27.03.96, nr. 20.

Socialudvalget anbefaler forvaltningens indstilling af 
21.03.96 overfor økonomiudvalget.

BESLUTNING:

til: <0/
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Journalnr.... i 00.01A10 B.lbnr. 21520
Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 6025

TEMADEBATTER I 1996

Pkt.nr: 87

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Udvalgene har foreslået følgende emner til temadebatter i udvalg 
og byrådet i 1996.

Børne- oa kulturudvalget har behandlet sagen den 26.10.95, nr. 150
Børne- og kulturudvalget anbefaler følgende temadebatter:

Folkeskolen: udvalg/byråd.
Børne- og ungeområdet: udvalg 
Erhverv- og turistplan: byråd.

Socialudvalget har behandlet sagen den 28.11.95, nr. 97.
Socialudvalget anbefaler følgende temadebatter:

Arbejdsmarkedsområdet: socialudvalget.
Ældreområdet: socialudvalget.

Teknik- og miljøudvalget har behandlet sagen den 02,11,95, nr.
286.
Teknik- og miljøudvalget anbefaler følgende temaer:

Trafiksikkerhedsplan 
Virksomhedsplan, - det grønne område.
Bymiljøet omkring Hovedgaden og industriområdet ved DISA. 

Administrationen den 04.12.95.
Anbefaler:

- Informationspolitik 

Chefgruppen anbefaler følgende tema;
Der er således forslag om følgende emner til temadebat i byrådet 
i 1996:

- Folkeskolen
- Erhverv - og turistplan
- Trafiksikkerhedsplan
- Virksomhedsplan- det grønne område
- Anvendelse af byfornyelsesloven i Jægerspris Kommune.
- Informationspolitik

ØK har behandlet sagen den 11.12.95, nr, 301.
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Økonomiudvalget anbefaler temadebat vedr. erhvervs- og 
turistplan i april og folkeskolen i maj.

Prioritering af temadebatter i 1996 genoptages i april.

Byrådet har behandlet sagen den 19.12.95, nr. 298.

Byrådet godkender økonomiudvalgets anbefaling af 11. dec.
1995.

Fællesforvaltningen den 29, marts 1996.

Temadebat vedr. erhvervs- og turistplan kan ikke afholdes i april 
måned. Det anbefales, at tidspunktet for afholdelsen af denne 
temadebat indgår i økonomiudvalgets prioritering.

Temadebat vedr. folkeskolen afholdes i juni måned (jfr. byrådets 
beslutning af 20.02.1996).

BESLUTNING:
O

i

n y
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Journalnr.... s 01.01.02 B.lbnr. 22608

Sagsbehandler : HPS Sagsid/lbnr. 6210

REGIONPLAN 1997, LOSSEPLADSLOKALISERING

Pkt.nr: 88

Økonomi:

Sagsfremstilling:

I forbindelse med behandlingen af forslag til Regionplan 1997 har 
Frederiksborg Amt den 19. februar 1996 forespurgt om mulighederne 
for lokalisering af decentrale lossepladser i kommunerne som al
ternativ til centrale lossepladser.

Amtet anmoder om kommunernes tilkendegivelser inden den 1. april 
1996.

Forvaltningens bemærkninger:

Forvaltningen finder strategien rigtig, men finder det ikke umid
delbart muligt at udpege en egnet lokalisering for en mindre los
seplads .

Det foreslås, af hensyn til tidsfristen den 1. april 1996, at for
valtningen sender udvalgets anbefaling til amtet med forbehold for 
byrådets godkendelse.

Indstilling;

Det indstilles

at udvalget anbefaler strategien med decentrale lossepladser frem
for centrale lossepladser, men

at der ikke kan peges på lokalitet til placering af mindre losse
plads i Jægerspris Kommune

at udvalget besvarer forespørgslen inden den 1. april 1996 med 
forbehold for byrådets godkendelse.

TU har behandlet sagen den 28.03.96, nr. 88.

Udvalget anbefaler strategien med flere (decentrale) 
lossepladser, eksempelvis dækkende kommunerne i Horns Herred 
eller AFAV området.

Udvalget har ikke forslag til mulig lossepladslokalisering i 
Jægerspris Kommune. Skrivelse fremsendes under forbehold af 
byrådets godkendelse.

BESLUTNING:



JÆGERSPRIS KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Dato
09.04.96

Side
29

Journalnr.... : 09.00 B.lbnr. 22626

Sagsbehandler : MM Sagsid/lbnr. 6214

BERETNING FOR TILSYN M.M. PÅ MILJØOMRÅDET

Pkt.nr: 89

Økonomi:

Bilag: Tilsynsberetning 1996.

Sagsfremstilling:

Hvert år skal kommunerne udarbejde en beretning over deres arbejde 
med adminstration af og tilsyn efter en række love på miljøområdet 
med tilhørende bekendtgørelser. ©r̂ l95̂ 5=̂ ,er̂ sba.tus---=for-t-i-1 -
synsb©r©tni-nger. Beretningen skal indeholde kommunens vurdering af 
indsatsen.

Forvaltningens bemærkninger:

Den samlede indsats skønnes at udgøre 1,9 årsværk. Der er gen
nemført 49 tilsynsbesøg fordelt på 28 virksomheder m.v. Der er i 9 
tilfælde givet henstillinger/forvarsler om påbud, i 3 tilfælde er 
reglerne indskærpet, og et enkelt forhold er blevet politianmeldt.

Indstilling:

- at beretningen anbefales overfor byrådet.

TU har behandlet sagen den 28.03.96, nr. 83.

Forvaltningens indstilling tiltrædes.

BESLUTNING:

å y
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Journalnr.... : 00.01 B.lbnr. 3701

Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 2781

EFTERRETNINGSSAGER/ORIENTERINGSSAGER.

Pkt.nr: 9 0

Økonomi:

Sagsfremstilling;

1. Kommunernes Landsforening fremsender information om 
"Flaskehalse og orlovsadministration.

2. Kommuneforeningen i Frederiksborg Amt fremsender indbydelse 
til Årsmøde/generalforsamling den 26. april 1996 på LO-skolen 
GI. Hellebækvej 70, Helsingør.

3. Tilsynsrådet har den 13. marts 1996 afgjort sag, der vedrører 
klage over et påbud fra Jægerspris kommune om fraflytning af 
sommerhus. Tilsynsrådet meddeler, at rådet ikke har hjemmel 
til at annulere det meddelte påbud.

Sagen blev behandlet af byrådet den 13. dec. 1995 pkt. 293, 
sagsfremstillingen ligger som bilag i sagen.
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MEDDELELSER FRA:

Økonomi i

Sagsfremstilling:

a . Formanden

b. Øvrige medlemmer

c . Kommunaldirektør

Pkt.nr: 91 

Fdm. init.

Side
31

BESLUTNING
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Dagsorden for LUKKET møde i

ØKONOMIUDVALGET
tirsdag, den 09.04.96, kl. 14.30, udvalgsværelse nr.II

DAGSORDEN FOR MØDET:
Pkt.nr. 92 INDDRAGELSE AF VEJAREAL VED OPSÆTNING AF HEGN

Pkt.nr. 93 LUKKEORDNING PÅ MØLLEGÅRDS- OG SOGNESKOLEN 
Pkt.nr. 94 LØNINDPLACERING AF KOORDINERENDE SYGEPLEJERSKE I 

BOENHEDEN FOR DEMENTE
Pkt.nr. 95 KONVERTERING AF KOMMUNALE BLOKVARMECENTRALER OG

INSTALLERING AF CTS-ANLÆG I ØVRIGE KOMMUNALE BYGN 
Pkt.nr. 96 LOKALPLANFORSLAG 47 A - RAMMELOKALPLAN FOR KYNDBY 

LOSSEPLADS.
Pkt.nr. 97 MEDDELELSER FRA:
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Journalnr.... : 05.13.10 B.lbnr. 20983

Sagsbehandler : AJE Sagsid/lbnr. 5933

INDDRAGELSE AF VEJAREAL VED OPSÆTNING AF HEGN

Pkt.nr: 92

Økonomi;

Sagsfremstilling:

I forbindelse med ejendomsberigtigelsen af _
og den gennemførte trafikregulering i Lyngerup er det konstateret 
at der ved opsætning af hegn på ejendommen er inddraget et veja
real på ca. 45 m* 1 2 3 til ejendommen.

Dette er sket på trods af at skellet i forbindelse med en handel 
af ejendommen i foråret 1995 var besigtiget af landinspektør og 
markeret med skelpæle.

Forvaltningens bemærkninger;

Landinspektør Erik Jensen oplyser den 5. okt. 1995 at dersom area
let skal tillægges matr. kræver dette:

1. Beslutning om nedlægning af et offentligt vejareal.

2. Overdragelsesdokument - udformes af landinspektøren.

3. Matrikulær sagsekspedition med kort, måleblad m.v. samt skelaf
sætning .

Indstilling:

ad 1. Vejarealet nedlægges og overdrages til ejeren af matr.

ad 2 og 3. Arealet tilbydes til m2 pris svarende til erstatnings
prisen ved ekspropriation, dog som minimumudgiften til 
overdragelsesforretningen.

TU har behandlet sagen den 02.11,95, nr. 260.

Indstillingen tiltrædes i forhold til økonomiudvalg og byråd.

ØK har behandlet sagen den 13,11.95, nr. 278.

Sagen sendes tilbage til teknik- og miljøudvalget, idet man ikke 
finder at arealet kan overdrages til ejeren af matr. nr. 8b, 
Lyngerup.

TU har behandlet sagen den 30.11.95, nr. 311.

Udtalelse ved amtet indhentes.

Teknisk forvaltning den 20.02,96.
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Forvaltningens bemærkninger: Vejdirektoratet har udarbejdet ret
ningslinier for etablering af oversigtsarealer. Ved indtegning på 
kortet i henhold til vejreglerne er hegnet placeret i inderkanten 
af oversigtsarealet, hvorfor oversigtsforholdene er acceptable i 
henhold til gældende regler.

Da overkørslen sker til en amtsvej har forvaltningen bedt Svend 
Jensen, Frederiksborg Amt om at se på sagen. Svend Jensen har 
ingen indvendinger mod hegnets placering.

Det inddragede areal er ca. 45 m2.

Indstilling:

Vejarealet nedlægges og overdrages til ejeren af matr. nr. 8 b af 
Lyngerup.

Arealet tilbydes til m2-pris svarende til erstatningsprisen ved 
ekspropriation, dog som minimumudgiften til overdragelsesforret
ningen.

TU har behandlet sagen den 29.02.96, nr, 40,

Det indstilles at arealet overdrages til lodsejeren imod 
betaling svarende til vurderingsprisen for jord på stedet.

Omkostningerne til overdragelsesforretningen indstilles 
afholdt af lodsejeren.

Teknisk forvaltning den 19.03,96.

I forbindelse med ekspropriation til trafiksaneringen er der 
udbetalt erstatning for 30 m2 vejareal med kr. 65,- pr. m2. for 
overtagelse af areal fra den pågældende ejendom.

BESLUTNING:
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Pkt.nr: 9 3
Journalnr.... : 82.14P27 B.lbnr. 22713

Sagsbehandler : SGL Sagsid/lbnr. 6242 Fdm. init

LUKKEORDNING PÅ MØLLEGÅRDS- OG SOGNESKOLEN

Økonomi: 45.000,- kr.

Sagsfremstilling:

På økonomiudvalget"s møde den 11.09.95 bemyndigedes administratio
nen til at forhandle den nye servicemedarbejderoverenskomst''s 
gennemførelsen på plads med de respektive faglige organisationer. I 
Jægerspris Kommune blev i denne forbindelse dannet et centralt 
servicemedarbejderkorps, organisatorisk under teknisk forvaltning.

Den nye overenskomst indebærer, at lukningen af skolerne om afte
nen skal indgå i den normale arbejdsplan og ikke må udføres ved 
overarbejde eller ved honorering via et overenskomstmæssigt tillæg 
som under den tidligere overenskomst. Dette betyder, at én af 
servicemedarbejderne altid skal være på arbejde i tidsrummet fra 
kl. 16.15 til kl. 23.00, hvilket er uhensigtsmæssigt i forhold til 
arbejdstilrettelæggelse i øvrigt, hvor tilstedeværelse er mest 
påkrævet i dagtimerne. Det går derfor ud over den service, som 
korpset kan yde. Se i øvrigt det i sagen vedlagte bilag.

Det er derfor et stort ønske, at få lukningen af skolerne udført 
til anden side. Dansk Sikkerhedstjeneste har den 27.10.95 afgivet 
tilbud på denne opgave for de to skoler til en pris af kr.
42.350,- pr. år.

Sagen har været drøftet med servicemedarbejderne og deres tillids
repræsentant, og alle er helt indforstået med, at lukkeopgaven 
overdrages et privat firma.

Indstilling:

Det indstilles, at der indgås en aftale med Dansk Sikkerhedstje
neste om aftenlukning af Møllegårdskolen og Sogneskolen og at 
merudgiften på kr. 45.000,- afholdes indenfor budgettet for over
arbejde, hvor der er afsat kr. 87.600,- til de to skolen.

Økonomichefens bemærkninger vedr. økonomi, fremkommer på økonomi
udvalgets møde.

BESLUTNING:
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Pkt.nr: 94
Journålnr 81.01.01 B.lbnr. 22724

Sagsbehandler : BD Sagsid/lbnr. 6248 Fdm. init,

LØNINDPLACERING AF KOORDINERENDE SYGEPLEJERSKE I 
BOENHEDEN FOR DEMENTE

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Det anbefales, at sygeplejerske Birgit Rahbek, 
ansættes som koordinerende sygeplejerske på demensområdet med 
daglig ledelse af personalet i den delvis skærmede enhed og boen
heden for demente fra den 1. januar 1996.

Efter henvendelse til Dansk Sygeplejeråd anbefales det, at stil
lingen indplaceres efter den nye overenskomst på primærområdet, 
det vil sige 3 løntrin højere end øvrige sygeplejersker i primær
området plus et tillæg på 5.800 kr. årligt p.g.a. specialfunktion 
i opgaveløsningen.

Løn- og personalekontoret har regnet ud, at der årligt skal 
tillægges 14.537,94 kr. incl. pensionstillæg til Birgit Rahbeks 
løn.

Indstilling:

Det indstilles til økonomiudvalget, at stillingen indplaceres, som 
foreslået af Dansk Sygeplejeråd

Det forventes, at beløbet kan indeholdes i det afsatte lønbudget 
for den skærmede enhed.

BESLUTNING:

Jr. nr.: ___ 
Besvaret: 

Sagen til: fåu<?s
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Pkt.nr: 9£
Journalnr 82.09 B.lbnr. 22611

Sagsbehandler : SGL Sagsid/lbnr. 6213 Fdm. init.

KONVERTERING AF KOMMUNALE BLOKVARMECENTRALER OG INSTALLERING 
CTS-ANLÆG I ØVRIGE KOMMUNALE BYGN

Økonomi t

Sagsfremstilling:

På byrådsmødet den 20. februar d.å. besluttede byrådet at indføre 
CTS-anlæg i 18 kommunale bygninger.

Den 28. februar afholdtes møde med Jægerpris Kraftvarme AmbA (JKa) 
og Energi- & Miljøgruppen A/S for orientering om kommunens beslut
ning om etablering af CTS-anlæg.

Kommunen fremsendte i uge 10 til JKa, udkast til en samarbejdsaf
tale omkring konvertering til fjernvarme samt etablering af 
CTS-anlæg.

1. Tirsdag den 12. marts afholdtes møde på rådhuset med JKa og E&M 
A/S for gennemgang af det fremsendte udkast. Udkastet er nu, 
udfra den fælles gennemgang, revideret af teknisk forvaltning, 
og genfremsendt til JKa. Endeligt udkast til en samarbejds
aftale vil foreligge til mødet den 28.marts.

2. Det blev endvidere aftalt, at der skal udarbejdes en samar
bejdsaftale imellem Energi & Miljøgruppen A/S og kommunen 
omkring det praktiske arbejde med at konvertere til fjernvarme 
samt etablering af CTS-anlægget.

3. På ovennævnte møde blev diskuteret placering af CTS-anlæggets 
hovedstation, enten på rådhuset eller på varmeværket.

Udkast til aftalerne vil ligge klar til mødet den 28. marts.

Indstilling;

1. Det indstilles, at udvalget anbefaler udkastet til samarbejds
aftalen med JKa.

2. Det indstilles, at udvalget anbefaler udkastet til samarbejds
aftalen med E&M A/S.

3. Det indstilles, at udvalget anbefaler, at placeringen af
CTS-anlæggets hovedstation skal være på rådhuset (i kommunens 
regi).

TU har behandlet sagen den 28.03.96, nr. 81.

Teknisk chef oplyste, at sagsmaterialet endnu ikke havde en 
form, der var et betryggende grundlag for en endelig beslut
ning. Udvalget ønsker sagen forelagt på økonomiudvalgsmødet 
den 09.04.96, derfor arbejdes administrativt videre på oplæg
get. Udvalgsformanden bemyndiges til at oversende sagen til
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videre behandling i økonomiudvalget. Udvalget anbefaler, at 
styringen af systemet skal ske i kommunalt regi.

BESLUTNING:
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Pkt.nr: 96
Journalnr 01.02.05 B.lbnr. 22610

Sagsbehandler : AS Sagsid/lbnr. 6212 Fdm. init.

LOKALPLANFORSLAG 47 A - RAMMELOKALPLAN FOR KYNDBY LOSSEPLADS

Økonomi:

Bilag; Brev af 25.10.95 fra Strukturdir.{Landbrugs- og 
Fiskeriminist).
Brev af 23.01.96 fra Miljø- og Energiministeriet.
Brev af 07.02.96 fra Karsten Falkentoft.
Notat af 14.02.96 fra Teknisk forvaltning.
Brev af 07.03.96 fra advokat Kirsten Bak.

Sagsfremstilling:

Lokalplanforslag 47 A har i perioden 17.01.95. - 17.04.95 været 
fremlagt til offentligt gennemsyn.

Strukturdirektoratet nedlagde veto imod forslaget efter planlo
vens §§ 28 og 29 af frygt for ødelæggelse af grundvandsressourcer 
til markvanding. Jægerspris Kommune havde møde med Strukturdi
rektoratet og firmaet Kemp og Lauritzen den 01.08.95. På mødet 
blev udvekslet synspunkter til vetoet fra Strukturdirektoratet. 
Byrådet blev den 22.08.95 pkt. 184 orienteret om mødet.

Strukturdirektoratet meddelte i et brev den 25.10.95, at Struk
turdirektoratet fastholdt sit veto til lokalplanforslaget, fordi 
mødet med kommunen den 01.08.95 ikke havde bragt afgørende nyt i 
sagen.

Miljø- og Energiministeriet besvarede den 23.01.96 et brev fra 
Amtets teknik- og miljøudvalg. I brevet meddeles, at ministeriet 
ikke finder det rigtigt at udtale sig om Strukturdirektoratets 
indsigelse er berettiget, når sagen endnu ikke af parterne (Struk
turdirektoratet og kommunen) efter planlovens § 28, stk. 2 er 
indbragt til Miljø- og Energiministerens afgørelse.

Karsten Falkentoft skriver den 07.02.96 følgende;

"Hvis kommunen er af den overbevisning, at der ikke er mere at 
forhandle om, så burde kommunen have meddelt dette til Ministeren, 
som så kunne træffe en afgørelse".

Forvaltningens bemærkninger:

Af en samtale den 14.02.96 med Strukturdirektoratet fremgår det, 
at Strukturdirektoratet anser sagen for at være afsluttet. Struk
turdirektoratet mener, at det må være kommunen, der skal tage 
initiativ til det videre forløb i sagen.

På opfordring af teknisk forvaltning sender advokat Kirsten Bak 
den 07.03.96 forslag til kommunens behandling af sagen. Advokaten 
anbefaler, at sagen snarest bør indbringes til afgørelse hos 
Miljø- og Energiministeren på spørgsmålet om, hvorvidt Strukturdi
rektoratets indsigelse er berettiget. Ved en fornyet henvendelse



JÆGERSPRIS KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Dato
09.04.96

Side
9

til Strukturdirektoratet vil kommunen kunne beskyldes for sendræg
tighed i sagen.

Indstilling;

Det indstilles, at udvalget over for økonomiudvalget tilslutter 
sig advokatens anbefaling om at indbringe sagen til afgørelse hos 
Miljø- og Energiministeren.

TU har behandlet sagen den 28,03.96, nr. 91,

Forvaltningens indstilling blev tiltrådt.

Teknisk forvaltning den 2. april 1996.

Forvaltningen indstiller, at der udarbejdes et forslag til 
skrivelse til Miljøministeriet.
Skrivelsen forelægges til godkendelse ved byrådets møde den 
16. april 1996.

BESLUTNING:

Jr. nr.: __

Besvaret:
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Pkt.nr: 97
Journalnr.... : 00.01 B.lbnr. 1376

Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 1361 Fdm. init.

MEDDELELSER FRA:

Økonomi:

Sagsfremstilling:

a . Formanden

b . Øvrige medlemmer

c . Kommunaldirektør 

BESLUTNING:


